

M/V SUPER STAR GEMINI- Immigration Requirements FOR ZHOUSHAN

「双子星号」- 舟山出入境要求

1. PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA (PRC) 中华人民共和国

ZHOUSHAN ,PRC 中国舟山

1.1 Visa required for **ALL** foreign nationals when entering the People's Republic of China except the below listed:
所有海外旅客进入中华人民共和国时必须申请和持有中国签证（以下地区除外）：

- Hong Kong Special Administration Region (HKSAR) and Macau Special Administration Region Residents can use the 'Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macau Residents' when entering the PRC.
香港特别行政区和澳门特别行政区居民可使用有效港澳居民往来内地通行证（回乡卡）。
- Taiwan Residents should use the 'Mainland Travel Permit for Taiwan Residents' when entering the PRC.
台湾居民需持有效台湾居民来往大陆通行证(台胞证)
- Holders of Ordinary passports holders issued by Japan, Singapore, Brunei, San Marino, Seychelles, Mauritius, Bahamas, Fiji, Grenada, Tonga, Ecuador, Serbia, and Barbados can enjoy visa free access to the PRC.
持有日本、新加坡、文莱、圣马力诺、塞舌尔、毛里求斯、巴哈马、斐济、格林纳达、汤加、厄瓜多尔、塞尔维亚及巴巴多斯普通护照之旅客可享有免签证访问中国。

2. JAPAN 日本

2.1 Japan visa will be exempted for holders of passports issued by the following countries:

持有以下国家/地区护照的旅客可享日本免签证待遇。

Andorra 安多拉	Liechtenstein 列支敦士登
Argentina 阿根廷	Lithuania 立陶宛
Australia 澳洲	Luxembourg 卢森堡
Austria 奥地利	Macao (Holder of Macao SAR Passport) 澳门 (持澳门特区护照人士)
Bahamas 巴哈马	Malaysia (Holder of ePassport) 马来西亚 (持电子护照人士)
Barbados (Holder of Machine-Readable passport or ePassport) 巴巴多斯 (持计算机可读形式护照或电子护照人士)	Malta 马其他
Belgium 比利时	Mauritius 毛里求斯
Brunei 文莱	Mexico 墨西哥
Bulgaria 保加利亚	Monaco 摩纳哥
Canada 加拿大	Netherlands 荷兰

Chile 智利	New Zealand 新西兰
Costa Rica 哥斯达黎加	Norway 挪威
Croatia 克罗地亚	Poland 波兰
Cyprus 塞浦路斯	Portugal 葡萄牙
Czech Republic 捷克	Republic of Korea 南韩
Denmark 丹麦	Republic of Macedonia (Former Yugoslav) 马其顿(前南斯拉夫)
Dominican Republic 多米尼加共和国	Romania 罗马尼亚
El Salvador 萨尔瓦多	San Marino 圣马力诺
Estonia 爱沙尼亚	Serbia (Holder of ePassport) 塞尔维亚 (持电子护照人士)
Finland 芬兰	Singapore 新加坡
France 法国	Slovakia 斯洛伐克
Germany 德国	Slovenia 斯洛文尼亚
Greece 希腊	Spain 西班牙
Guatemala 危地马拉	Surinam 苏里南
Honduras 洪都拉斯	Sweden 瑞典
Hong Kong (Holder of HKSAR / BNO Passport) 香港(持香港特区护照 / 英国国民(海外)护照人士)	Switzerland 瑞士
Hungary 匈牙利	Taiwan (passport with personal identification number) 台湾 (护照上载有身份证统一)
Iceland 冰岛	Thailand (Holder of ePassport) 泰国 (持电子护照人士)
Ireland 爱尔兰	Tunisia 突尼斯
Israel 以色列	Turkey (Holder of Machine-Readable passport or ePassport) 土耳其 (持电脑可读形式护照或电子护照人士)
Italy 意大利	United Kingdom 英国
Latvia 拉脱维亚	United States 美国
Lesotho (Holder of Machine-Readable passport or ePassport) 莱索托 (持电脑可读形式护照或电子护照人士)	Uruguay 乌拉圭

2.2 Visa is not required for visitors who are travelling to Japan by cruise ship with a valid passport (not applicable to passengers disembarking in Japan or embarking in Japan)

- Passengers must prepare a photocopy of passport (bio data page) on a sheet of A4 paper for landing.

所有持有效护照乘坐邮轮前往日本过境观光的旅客可享免签证待遇。此安排并不适用于日本离船或登船的旅客。

- 登岸时旅客需自备护照照片及个人资料页影印本一份(A4 纸上)。

Above information are for reference only and subject to change without prior notice. For any queries, please check with Embarkation Department (for internal only) or the respective consulate. 以上信息仅供参考, 如有变更, 恕不另行通知。如有任何疑问, 请向乘船及登岸部 (仅供内部使用) 或各地的领事馆查询。

Updated on 05 Nov 2019